
RM.0002.7.25.2017                       

PROTOKÓŁ Nr 25/2017
z XXV Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 26 lipca 2017 roku.

Ad. 1 - 4 

– otwarcia  XXV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  9.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska, 

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady,

– Na sekretarza XXV sesji wybrano radnego: Grzegorza Woźniaka.

- Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji. Powiedziała, że jest to sesja zwołana w 

trybie nadzwyczajnym, na wniosek Burmistrza, który załączono do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, 14 Radnych zagłosowało za ich przyjęciem.

Ad. 5 a-b

-  Pani  Joanna  Karmowska  poprosiła  Panią  Jolantę  Zalesińską  o  omówienie  zmian  w budżecie

Miasta i Gminy na 2017 rok oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2029.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła niniejsze zmiany zgodnie z objaśnieniami zawartymi

w projektach uchwał Nr XXV/165/2017 i XXV/166/2017.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXV/165/2017 zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 

2017-2029. Pytań nie było Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXV/165/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXV/165/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXV/166/2017 zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków kujawski na rok 2017. Pytań nie 

było Radni przystąpili do głosowania.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXV/166/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXV/166/2017 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 6.

Interpelacji brak. 

Ad. 7

- Pani Joanna Karmowska zapytała kto odpowiada za utrzymanie przystanku autobusowego 

w Przewozie?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że za przystanek ten odpowiada właściciel drogi, czyli 

Starostwo Powiatowe, ale z uwagi na to, że jest to przystanek Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

to pracownicy Urzędu w Piotrkowie Kujawskim uporządkują przyległy teren.

- Pan Piotr Dziubich zapytał na jakim etapie jest sprawa ul. Smołowej?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że geodeta wraz z projektantem przygotowują wstępny 

projekt podziału gruntów pod poszerzenie pasa drogowego.

- Pan Sławomir Bogucki zaznaczył, że robione jest wszystko, aby do końca bieżącego roku wykupić

grunty od właścicieli.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał na jakim etapie jest i kiedy będzie rozpatrzony wniosek 

o dofinansowanie budowy oczyszczalni ścieków?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wniosek został złożony ponownie i obecnie oczekuje się 

na jego rozstrzygnięcie. Nie podał terminu rozstrzygnięcia, bo go nie zna. Dodał, że w założeniach 

konkursu wnioski miały być rozpatrywane w terminach miesięcznych. 

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że w Wójcinie przy drodze ustawiony jest znak ograniczający 

prędkość do 40 km/h. Zapytał czy jest to prawidłowo oraz jak ma zachować się kierowca 

włączający się do ruchu z dróg przyległych?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze poruszy ten problem podczas spotkania 

z przedstawicielem ZDP w Radziejowie.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał za jaką kwotę została sprzedana działka na terenie ośrodka 

wypoczynkowego w Połajewie?

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że nowy właściciel działki wykonał sobie bramę od strony jeziora. 

Powiedział, że nie wie czy jest to dobry pomysł, bo przecież będzie on wyjeżdżał tamtędy. Zapytał 

też dlaczego jeszcze stoi na tejże działce wiata, która zgodnie z zapewnieniami miała zostać 

rozebrana?

- Pan Krzysztof Żak dodał, ze faktycznie ustalenia co do wiaty były inne. Wiata nadal szpeci i nie 

jest estetyczna.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że nie może nikomu zabronić montowania bram na własnej 

posesji, każdy ma prawo wyjechać z własnej działki. Dodał, że z obserwacji wynika, że bramą tą 

wypychana jest łódź. Co do wiaty to zaproponował aby przejąć ją nieodpłatnie na własność gminy. 

Można będzie ją przeznaczyć na rzeczy, które przechowuje się na terenie ośrodka 
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wypoczynkowego. Powiedział, że trzeba by ją najpierw odnowić i zabudować, aby nie szpeciła 

terenu ośrodka i była funkcjonalna. Pomysł ten na razie nie został skonsultowany z właścicielem 

wiaty. Na chwilę obecną został skrócony pomost i poszerzono przejście pomiędzy dużą plażą 

i polem namiotowym.

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, że uważa, iż przejście między polem namiotowym a plażą jest 

wystarczające.

- Pan Jerzy Iglewski zapytał czy będzie uzupełniane oświetlenie?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będzie to realizowane niebawem, w miejscach, gdzie 

są ku temu warunki techniczne. Powiedział, że ustalono z firmą energetyczną, że gmina zwiększy 

swoje środki tak, aby jak najwięcej punktów świetlnych zostało wykonane. Dodał, że chce również 

aby zabudować całe odcinki i nie wracać wciąż do tego samego tematu. Jeśli warunki techniczne 

nie pozwolą i konieczne będzie budowanie nowych linii to będzie to realizowane w terminie 

późniejszym.

- Pani Joanna Karmowska zapytała czy w Przewozie będą nowe punkty świetlne?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będą, zgodnie z planem.

- Pan Grzegorz Woźniak zapytał o punkty świetlne w Połajewie i Marianowie.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w Połajewie lampa zostanie przeniesiona w inne miejsce 

natomiast jeśli chodzi o Marianowo to nie ma technicznych możliwości.

- Pan Jerzy Iglewski zapytał czy jest szansa na uzupełnienie oświetlenia w Krogulcu?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że będą one uzupełniane sukcesywnie, w ramach 

wydzielonych środków.

- Pan Arkadiusz Włodarski zapytał czy jest jakaś szansa na zamontowanie nowych lamp 

w Piotrkowie Kujawskim, np. na ul. Poduchownej?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na chwilę obecną raczej nie, chyba, ze nadarzy się okazja

na przeniesienie lampy z innego miejsca.

- Pan Jerzy Iglewski zapytał czy będzie jakiś autobus z bycza do Piotrkowa Kujawskiego?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że właśnie zakończyliśmy współpracę z dotychczasowym 

przewoźnikiem. Stwierdził, że szkoda jest wydawać pieniądze, jeśli tak mało osób korzysta z tego 

rodzaju transportu. Jest jednak okazja dojechać z Bycza do Piotrkowa Kujawskiego i z powrotem 

autobusem szkolnym. Autobusy w drodze powrotnej będą jeździły puste i nic nie stoi na 

przeszkodzie aby najbardziej potrzebujący korzystali z tego środka transportu.

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, że przepust na zakręcie w Połajewie po ulewie nie 

odprowadza wody, jest on niedrożny. Poprosił o zgłoszenie tego faktu do ZDP w Radziejowie. 

Poprosił także o wyremontowanie przystanku w Połajewie.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w sprawie przepustu osobiście porozmawia 

z przedstawicielem ZDP w Radziejowie, a przystanek zostanie odnowiony.
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- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, ze wyjazd z ul. Zatorze na ul. Dworcową jest 

niebezpieczny. Rosnące tam drzewa zasłaniają widoczność i trzeba coś z tym zrobić aby 

to poprawić. Zaproponował także aby na tym przejeździe pobudować rogatki.

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na rogatki i ich utrzymanie naszej gminy najzwyczajniej 

w świecie nie stać. Dodał, że wszyscy wiedzą jak się rozmawia z PKP. Dla Kolei najlepiej by było 

aby zlikwidować wszystkie przejazdy albo, żeby utrzymywały je osoby fizyczne, dojeżdżające na 

swoje pola lub gminy. Przejazdów planowanych do likwidacji jest około pięciu. Nasza gmina 

wyraziła zgodę na likwidację jednego.

- Pani Joanna Karmowska zapytała czy Pani Marzena Czajkowska zgłaszała, że na budynku WTZ 

przecieka dach?

- Pan Sławwomir Bogucki odpowiedział, że takie zgłoszenie wpłynęło, ale z naprawą czeka się 

na poprawę pogody.

Ad. 8

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXV sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXV  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 10:29:37

Na tym protokół zakończono.

Protokołował Jarosław Waszak /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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